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Известилац Европског парламента за Србију Јелко Кацин изјавио је да Србију нико не
доводи у ситуацију да бира између ЕУ и Косова и да српски званичници сами отварају
питање које Брисел не поставља.

  

"Избор између уласка у ЕУ и признања Косова никада се није постављао као услов. Све
док власти у Србији не повуку апликацију, то значи да Србија и њен народ желе да се
прикључе ЕУ", рекао је Кацин за Дојче веле.

  

Кацин је то истакао поводом јучерашње изјаве министра спољних послова Србије Вука
Јеремића у Будимпешти да би се Србија, када би морала да бира између Косова и ЕУ,
одлучила за Косово.

  

"Србију нико не доводи у ситуацију да бира између ЕУ и Косова. Српски званичници
сами отварају то питање које ЕУ не поставља", рекао је Кацин.

  

"Ми смо навикли на изјаве господина министра иностраних послова Србије. Кад год он
да неку такву изјаву, ми прво сачекамо да неко други да изјаву. Ја мислим да ће
председник (Србије Борис) Тадић као и сто пута до сад, и сто први пут, на неки начин то
превазићи", рекао је Кацин за Дојче веле.

  

Осврнувши се на односе Србије и Косова, Кацин је казао да на Косову раде изабрани
српски представници, да Срби имају два министра у косовској влади и представнике у
Скупштини Косова, које би Београд, према његовим речима, требало да подржи у циљу
интереса Срба који су остали да живе на Косову.

  

"Зато Косово не треба бранити, већ га подржати, мотивисати и храбрити тамошње Србе
да буду део решења, а не део проблема", каже Кацин и додаје да "Косово ни у ком
случају не сме да буде политичка играчка у рукама Београда".

  

(Бета)
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